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Provincie Oost-Vlaanderen                                                                                         

Arrondissement Gent-Eeklo  

                                                                             

Gemeentebestuur Wachtebeke                                                                            

Lokale Ouderenadviesraad 

  Secretariaat: Melkerijstraat 87 – 9185 Wachtebeke 

  Contactpersoon: Albert Leten 

  E-mail: albert.leten@telenet.be 

 

Bestuursvergadering op 15/05/2023. 

 
Aanwezig: Hilda Poppe, Georges Meuleman, Marc Polfliet, Claire De Wispelaere, Monique 

Meirsman, André De Vliegher, Wies Cloeckaert, Jean Mussche, Willy Quintelier, Liliane Wyngaerd, 

Guido Vanparijs, Roland Bourgonjon, Edith De Rocker, Geneviève Guyssens, Peter Van Bambost 

(vervanging van Christine Bax). 

Verontschuldigd: Christine Bax, Evelien Verheughe, Romain De Rocker. 

Stopt als lid van de OAR: Margriet Bouvry 

Goedkeuring vorig verslag: 

Wat niet werd opgenomen in het vorig verslag is dat sommige vrijwilligers van het knoppenuurtje 

niet werden uitgenodigd op het vrijwilligersfeest. Alhoewel ze ingeschreven zijn als vrijwilligers in het 

vrijwilligersregister van de gemeente. Schepen Bax zal ervoor zorgen dat deze mensen bij het 

volgende vrijwilligersfeest wel worden uitgenodigd. 

 

Evaluatie van de film ‘Rebels’: 

• Er wel teveel negatieve kritiek op de WZC, met de intentie ‘blijf weg uit de WZC’. 

Dit in contrast met het initiatief BAZAAR van WZC De Mey. 

• Mensen spraken vooral over zichzelf. (het was een documentaire waar mensen voor zichzelf 

opkwamen, vandaar de titel van de docu. ‘Rebels’). 

• Aantal aanwezigen: 54  

 

Evaluatie cursussen: 

Er is teveel vrijblijvendheid bij de deelnemers, men schrijft zich in en komt dan niet opdagen. Of men 

verwittigd de dag zelf (natuurlijk te laat om nog iemand van de invallers te verwittigen). Vandaar 

hebben we gekozen om op voorhand te betalen. Dit heeft een aantal voordelen: mensen zullen meer 

letten op hun vastgelegde data en er moet niet meer bij aanvang van de lessen het geld gaan innen. 

Voor de rest zijn we zeer tevreden over de lesgever en het engagement van de bibliotheek m.n. 

Débra Lammertijn. 

Zijn er nog voorstellen voor andere cursussen? 

• Itsme, lijkt nog een hot item te zijn. Dus daar nemen we verder contact om hierrond een 

vorming te organiseren, samen met nog enkele andere zaken. (zal besproken worden in het 

dagelijks bestuur) 

• Bewegwijzering in Wachtebeke, lijkt voor sommigen niet duidelijk. Dit is geen echt 

vormingsmoment, maar kan eventueel ter sprake komen bij de verkeersquiz. Verder als er 

onduidelijkheden zijn, geef ze door aan Peter Van Bambost, schepen van mobiliteit. 
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Centerfold, of tussenblad in de WaWijzer: 

Een zeer positief initiatie i.v.m. de e-inclusie. Helaas moeten we opmerken dat de data van wanneer 

het knoppenuurtje doorgaat niet vermeld worden in dit item. Dit zouden we graag aangepast willen 

zien. ER is een mail naar Evelien Verheughe gestuurd. 

Wat betreft reclame op de reclame display van de gemeente, kan men de info van de centerfold 

gebruiken. 

 

Ontmoeting met de communicatieambtenaar (Elke Oosterlinck): 

Ons onderhoud ging over de digitale raadpleging van de WaWijzer. Terecht maakt Elke de opmerking 

dat het hier gaat om een papieren informatiedrager en geen digitale. Nu anderzijds wordt er 

informatie gegeven in een ruimere tijdspanne en deze komt in de volgenden WaWijzers niet meer 

terug. Daarom werd aangegeven om op de Website van de gemeente  een korte inhoud weer te 

geven waar men deze informatie kan terug vinden. We denken hier bij voorbeeld aan de data van 

het Knoppenuurtje dat voor een gans jaar vermeld werd. 

Ook de lay out. Hier gaat het vooral over de leesbaarheid van de informatie. De laatste WaWijzer was 

het lettertype groter en uiteraard dan ook meer leesbaar. Kwam dit doordat er minder info was? We 

weten het niet. 

Elke had veel begrip voor onze bekommernissen, maar moest aan geven dat het haar aan tijd 

ontbreekt om dit allemaal te realiseren. Zeker nu er extra werk bijkomt met de toekomstige fusie. 

 

Nu wat betreft de toekomst na de fusie, zal de WaWijzer waarschijnlijk niet meer bestaan en zal 

opgeslorpt worden door het informatieblad van Lochristi. Toch willen we hier duiden dat het in deze 

uitgave dan toch een luik dient te komen van Wachtebeke. 

 

Vraag voor overleg met de OAR van Lochristi en de adviesraden van Wachtebeke 

• Overleg met de adviesraad van Lochristi: 

We hebben contact opgenomen met de voorzitster van de OAR – Lochristi, zij heeft dit 

voorgelegd aan de leden van het dagelijks bestuur, maar we hebben nog geen antwoord 

mogen ontvangen. We nemen op nieuw contact op. 

• Overleg met de plaatselijke adviesraden: 

Wij als ouderenadviesraad zouden graag in overleg gaan met de andere adviesraden wat 

betreft hun mening omtrent de fusie. 

We leggen deze vraag ook voor aan de schepen dhr. Peter Van Bambost. Hij geeft aan dat 

het studiebureau MONDEA de politiekers en ambtenaren zich hierin niet mogen verliezen en 

de adviezen van het studiebureau dienen op te volgen. Hun ervaring is als dit gebeurd dat er 

dan conflicten zouden ontstaan. Alle begrip hiervoor toch dienen wen erop te wijzen  dat in 

de kompasnota sterk verwezen is naar dialoog, samenspraak op voorhand, samen bouwen 

aan beleid enz. … Waarom dan nu niet? 

We hebben hieromtrent een advies ingediend, maar hebben nog geen antwoord ontvangen. 

We sturen het advies nog eens door naar Christien Bax. 

 

Bezoek aan het Moervaartheem: 

• Er doet de ronde dat de kamers kleiner zouden zijn. Mevr. Cornelis, directeur,  zegt: Het is 
absoluut niet zo dat de kamers die we aan het bouwen zijn, kleiner zijn dan de huidige 
kamers. 

• Het gaat om een vervangingsnieuwbouw en niet over renovatie. 

• Omwille van de veiligheid is het niet aangewezen  dat we een kijkje gaan nemen in de 
nieuwbouw. Mevr. Cornelis kan wel de plannen tonen en waar ze naartoe gaan.  

• We hebben op de vergadering afgesproken dat we op 23 juni zouden gaan kijken in de 
namiddag. Uur zal ons nog doorgegeven worden door Geneviève. 
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Het knoppenuurtje: 

Zes mensen waren ingeschreven en 4 kwamen opdagen. 

We hebben ze allen kunnen helpen. 

De twee die niet zijn komen opdagen zullen gecontacteerd worden. 

Als iemand zich inschrijft dan verwachten we ook dat men komt! Tenzij men ons verwittigd. 

 

Dan kwam het koffieapparaat nog eens ter sprake:  

• Na de renovatie zal dit verder onder de loep genomen worden. 

• Het is nog geen belofte, maar men is er mee bezig. 

 

Wijkplatform Overslag: er zijn een aantal  flyers gemaakt en deze liggen ter informatie bij events op 

de Overslag. 

Later zullen we ook ons presenteren op een bijeenkomst op het wijkplatform van de Warande. 

 

Sticker en gele doos: 

We vinden het idee ok, dat er een sticker komt in plaats van de gele doos. 

Wij zouden graag daar nog enkele zaken willen aan toevoegen en dat is ‘je apotheker’ en het 

nummer 1733 van de Huisartsenwachtpost. 

 

Activiteiten rond dementie: 

 Op 12 mei presenteerde het WZC De Mey  
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Op 22 juni komt Anouck De Bruyn ook nog een lezing houden. Zij begeleide de mensen in ‘Restaurant 

misverstand’. Zij komt spreken over jongdementie. 

Indien je meer info wenst over Anouck, lees onder deze url : 

https://jongdementie.info/informatie/persoonlijk-verhaal/anouck-de-bruijn 

 

Computer voor de OAR: 

Deze vraag zal opnieuw voorgelegd worden aan Christine Bax. 

 

De kartonnen toren: 

Ook dit zal opnieuw voorgelegd worden aan Christine Bax. 

 

Beiden items zullen al doorgegeven worden door Peter Van Bambost. 

 

Komende activiteiten: 

• 23 juni om 14.00 bezoek aan het Moervaartheem. Wie wil meegaan dient zich in te schrijven 

bij Albert voor 30 mei. 

• 12 september: Beveiliging digitale apparaten 

• 23 september: veilig verkeer: ‘Hoe rijvaardig ben ik?’ (schreven zich reeds in Roland, 

Monique en Albert) 

• 17 oktober: lezing ‘hersenen en dementie’ 

• 26 oktober: lezing en informatie rond energie. 

• 7 november: Verkeersquiz 

• 14 november: Mosselsouper en quiz. 

Noteer deze data in je agenda 

 

Varia: 

 

Bus 76 

Bus 76 blijft voor onduidelijkheden zorgen.  

Zie hierbij het antwoord op de vraag van schepen Peter Van Bambost: 

Het Nieuw Openbaar Vervoersplan (vanaf januari 2024) is, in tegenstelling tot onze vrees, een 

verbetering voor de Wachtebeekse gebruiker van het openbaar vervoer.   

• Zo blijft de functionele Lijn 73 bestaan en kunnen de reizigers vanuit Overslag richting 
Oostakker rijden. De angst was dat deze lijn zou verdwijnen of ingekort worden.    

• Ook voor de lijn 76 zijn er verschillende verbeteringen. Het vervoer op deze lijn zal vroeger 
rijden maar vooral het avondaanbod zal uitgebreid worden (ma-do laatste vertrek 23u30//vr-
za laatste vertrek 0u30//zo laatste vertrek 21u30) . Ook zal de frequentie in de spits 
opgedreven worden van elk uur naar elk half uur. De haltes die verdwijnen zijn het gevolg 
van het schrappen van de lus naar parking 2 (zwembad en sporthal). De Lijn geeft hiervoor 
twee redenen aan: ten eerste geven de cijfers aan dat er zelden reizigers op- of afstappen 
aan deze halte en ten tweede verkort het de reisduur met minstens 15 minuten. Het is de 
visie dat de reistijden minder dan een uur moeten zijn opdat de reiziger deze interessant 
zouden vinden. Bij langere reistijden haken de reizigers af. Voor de verdwijnende 
haltes Kalve, Axelsvaardeken en Molenhoek heeft de Lijn aan dat er een alternatief is in Lijn 
49 (Lokeren/Zelzate) die de reizigers kunnen nemen tot het mobipunt Persynplein en dan 
overstappen.  

 

 

https://jongdementie.info/informatie/persoonlijk-verhaal/anouck-de-bruijn
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Aan de oversteken van de fietssnelweg is er overal één poortje weggehaald.   

Ook hier een antwoord van Peter: 

De doorstroming voor de fietsers t.h.v. de poortjes was niet optimaal.   

• Fietsers moesten slalommen tussen de smalle spleet tussen de slagbomen   
• Niet elke fiets kan passeren (denk aan bakfietsen, fietskarren, handbikes, …)   
• Fietser kan niet goed optrekken, groepen fietsers blijven soms “plakken” op het kruispunt 

om te kunnen passeren, gevaar voor de fietser want deze heeft daar geen voorrang op het 
kruispunt!   

• Gevaar om te vallen. Voor kinderen en onze minder mobiele medemens was het slalommen 
soms te moeilijk. Er zijn ons een paar valpartijen gesignaleerd.    

De oplossing was dus het openzetten van de slagboom aan het begin van het fietspad (dus de 

rijrichting bij het vertrekken/optrekken op het fietspad) dan bekomt men nog steeds het doel:   

• Fietser die het kruispunt nadert, heeft aan de rechterkant nog een slagboom, en ziet dus 
duidelijk dat hij moet remmen. Hij moet ook voorrang geven aan wie van de andere kant 
komt, nl. de fietser die begint op te trekken op het fietspad.     

• Auto’s en ander ongewenst verkeer kan nog steeds niet door.   
Bovenstaande is afgetoetst bij de Provincie en ze hadden geen bezwaar bij het openzetten van 1 

poortje.   

 

Vaststelling aan de overgang van de fietssnelweg en het Axelsvaardeken. 

Na een wandeling was het rust geblazen voor Willy en zijn familie. Hij nam die rust op de banken aan 

de fietssnelweg met de kruising van het Axelsvaardeken. Daar kwam hij tot vaststelling dat de 

automobilisten in massa het stopteken op de weg Axelsvaardeken negeren. Van de 70 passanten die 

Willy telde waren er 65 die gewoon doorreden. Van de overige 5 waren er drie die vertraagden en de 

overige twee deden een poging om te stoppen, maar stopte dan uiteindelijk toch niet. 

De vraag van Willy was dan terecht kan de politie hier niets aan doen? 

 

Peter formuleerde het volgend antwoord: 

Op de gemeenteraad van december 2022 werd de vraag gesteld door Michiel Van Eetvelde hoe het 

kwam dat er de laatste tijd regelmatig ongevallen gebeuren t.h.v. de fietssnelweg met het 

Axelsvaardeken. Ik heb toen de cijfers opgevraagd bij de politie en in 2022 gebeurden daar inderdaad 

5 ongevallen waar de politie werd bijgehaald. In 2021 werd er van geen enkel ongeval een melding 

gemaakt en in 2020 waren er 3 meldingen. Alle ongevallen deden zich voor bij daglicht en de 

betrokkenen waren eerder licht gekwetst. Het valt op dat aan de andere overgangen, Stationsstraat, 

Melkerijstraat en Spoorwegstraat, dit probleem zich niet stelt. We hebben dan ook aan de Provincie 

gevraagd het kruispunt kritisch te bekijken wat betreft de zichtbaarheid van de fietsers op de 

fietssnelweg maar hier kon geen verklaring in gevonden worden. De mededeling van Willy Quintelier 

over het grote aantal autobestuurders die zonder stoppen/vertragen het fietspad kruisen geef ik 

alvast aan hen door. Misschien zijn hier meer dwingende maatregelen nodig.   

Hinderlijk groen over de fiets- en wandelpaden in de wijk van de Kleine landeigendaom: 

Willy Quintelier vraagt om een wandeling te doen samen met de voorzitter i.v.m. hinderend groen 

die het vlot gebruik van voet- en fietspaden op een aantal plaatsen onmogelijk maakt. 

 

De volgende vergadering gaat door op 19 juni om 09.00 in de Creazaal van het ’t Safarken. 

Verslag 
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Albert 

18/05/2023 


